
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 12.10. 2023 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, Mgr. Meitnerová Iva, Mgr. 
Kubánková Olga, Mgr. Bernt Karel, Bc. Müllerová Petra, DiS. Viertlerová Helena 

Omluveni: Bečvář Michal, Mgr. Marková Jitka 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Volba předsedy 
2. Jednací řád Školské rady 
3. Schválení plánu práce 
4. Schválení výroční zprávy 
5. Jiné 

 
 

Průběh: 

Ad 1) Na předsedu Školské rady byla navržena Ing. Marcela Pleskotová, která byla i jednomyslně zvolena. 

Ad 2) Jednací řád byl schválen bez připomínek. 

Ad 3) Plán práce byl jednomyslně schválen. 

Ad 4) Ředitel školy představil členům rady výroční zprávu školy. Zmínil se o zrušení sportovních tříd, škola 
raději bude nadále organizovat kroužky. Proběhlo testování ČŠI, ovšem v INSPISu zatím nejsou výsledky. 
Zpráva byla bez připomínek schválena. 

Ad 5) V závěru vystoupil Mgr. Karel Bernt a připomněl, že se mění vyhláška o zápise do 1. tříd, má zajistit 
rovnoměrnější rozdělení dětí do škol. V souvislosti s tím se mění i spádovost. 

Pan Bernt též připomněl, že poplatky za družinu určuje město Jirkov a nehodlá je měnit. 

  

V Jirkově dne 12.10. 2023 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


